
 
Vocabulary  

deshalb 

because of that 

verstehe 

understood 

übernachten > übernachtet 

to stay overnight > stayed overnight 

manche 

some 

müde sein 

to be tired 

schmecken > geschmeckt 

to taste > tasted 

Überreste (pl) 

leftovers  

Translation task 

German into English: 

1. Martin hat sich auf die Bank gesetzt und mit seiner Mutter am Telefon gesprochen. 

2. Karin ist mit dem Nachtzug von Wien nach Zürich gefahren und hat kaum geschlafen.  
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3. Tanja hat mir erklärt, wie der Perfekt geht, aber ich habe es nicht verstanden. 

4. Als der Zug am Bahnhof angehalten hat, sind viele Leute ausgestiegen. 

Translation task: English into German: 

5. Michael only won the game, because he cheated. 

6. Normally, Tina gets up at 5, but yesterday, she slept in. 

7. Matthias ate a plate of soup and drank a glass of Water in the kitchen. 

8. I have never understood, why the Swiss like Fondue so much. 
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Answers 

1. Martin sat on the bench and spoke with his mother on the phone.  

2. Karin travelled from Vienna to Zurich and hardly slept.  

3. Tanja explained to me how the Perfect tense works, but I have not understood it. 

4. When the train stopped at the station, many people got off (the train). 

5. Michael hat das Spiel nur gewonnen, weil er geschummelt hat.  

6. Normalerweise steht Tina um 5 auf, aber gestern hat sie ausgeschlafen. 

7. Matthias hat in der Küche einen Teller Suppe gegessen und ein Glas Wasser 

getrunken. 

8. Ich habe nie verstanden, weshalb die Schweize Fondue so mögen. 

Gtu Join in! 

Head over to http://coffeebreakgerman.com to find out how you can join in and practise 

your German with the Coffee Break German learning community. 

Coffee Break German™ 

http://coffeebreakgerman.com 
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